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Jednání  sociálně  zdravotní  komise  konané  dne 13.2.  2019

Přftomni:rritomru

Ludmila  Zbytovská..  ,...............  Jana  Háková

Zápis  z jednání  SZK dne  13.2.2019

1.  Komisi  zahájil  a vedl  předseda  MUDrJan  Vodička.

2. Bylo domluveno,  že komise  se bude  scházet  nejméně  1x za 2 měsíce,  v případě  potřeby  i
častěji.

3. Byl schválen  Jednací  řád SZK. Všíchni  členové  obdrželi  návrh  k posouzení  společně

s pozvánkami  na jednání.

4. Byl schválen  plán  činnosti  SZK. Návrh  plánu  obdrželi  členové  komise  k posouzení  společně

s pozvánkami  na jednání.

5. Předseda  komise  obdržel  žádost  o příspěvek  do měsíčníku  Hláska s cílem představit  činnost

komise.  Byly probrány  jednotlivé  dotazy  a odpovědi.

6. Bod různé

- Návrh  předat  prostřednictvím  předsedy  komise  městu  Soběslav  podnět  k pomoci  při
řešení  situace  ve zdravotnictvís  ohledem  na další  poskytování  zdravotnických  služeb.

Většina  lékařů,  ať praktiků  či odborných  ve městě  je v důchodovém  nebo

předdůchodovém  věku,  proto  ve spolupráci  s Všeobecnou  zdravotní  pojišťovnou by bylo

potřeba  hledat  nové  lékaře,  nabídnout  jim nějaké  zatraktivnění  -  např.  byt, půjčky apod.

Zapsala  : jana  H

MUDr  Jan Vodička

Předseda  komise


